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BR.0002.22.20  

kadencja VI  2018-2023  

Protokół Nr XXII/2020 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 29 października 2020 roku 

Obrady XXII sesji rozpoczęto 29 października 2020 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 

09:47 tego samego dnia (obrady zdalne). 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 11 

stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie 

wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, obrady Rady 

Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

XXI sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została 

zwołana  na podstawie art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach 

zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2020 poz. 374 z póź.zm.). 

W okresie obowiązywania stanu epidemii organy stanowiące jednostek samorządu 

terytorialnego mogą zwoływać i obywać sesje, a także podejmować rozstrzygnięcia, w tym 

uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 900 

otworzył XXII sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w obradach uczestniczyło 18 

radnych, (statutowy skład Rady Powiatu Nowodworskiego 19 Radnych), lista obecności zał. 

nr 1 do protokołu.  

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 
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5. Mariusz Kraszewski 

6. Katarzyna Kręźlewicz 

7. Anna Maliszewska 

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski 

10. Zbigniew Niezabitowski 

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski 

13. Jan Serwatka 

14. Kamil Szafrański 

15. Adam Szatkowski 

16. Zdzisław Szmytkowski 

17. Dariusz Tabęcki 

18. Mariusz Torbus 

19. Mariusz Ziółkowski  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad XXII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego (zał. nr 2 do 

protokołu).  

- Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXI/2020 z dnia 24.09.2020r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok;  

3) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej; 
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4) zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego 

w Nowym Dworze Mazowieckim; 

5) uchwalenia programu współpracy powiatu nowodworskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021; 

6) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych; 

7) rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 

Dworze Mazowieckim; 

8) rozpatrzenia petycji; 

9) zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

4. Sprawozdanie z pracy Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim za rok szkolny 2019/2020. 

5. Informacja w sprawie realizacji zadań przez Wydział Komunikacji i Transportu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych. 

7. Informacja Starosty o analizie oświadczeń majątkowych. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 
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Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXI/2020 z dnia 24.09.2020r. 

Protokół z sesji Nr XXI/2020 z dn. 24.09.2020r. został przesłany na adresy mailowe Radnych 

Powiatu, nie zgłoszono uwag do protokołu, Przewodniczący Rady stwierdził jego przyjęcie. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego - zał. nr 3 do 

protokołu 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 
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Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/144/2020 w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok – zał. nr 4 do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok;. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 
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Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/145/2020 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2020 rok. 

3) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej – zał. nr 5 do protokołu; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Anna Małecka – prośba do Zarządu Powiatu o uwzględnienie w planie rosnących tam 

dwóch pomników przyrody (dęby szypułkowe). 

- Krzysztof Kapusta – starosta nowodworski poinformował, że pamiętają o wspomnianych 

dębach, są one wyjątkowe i nic im nie grozi. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/146/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności gruntowej. 

4) zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim – zał. nr 6 do uchwały; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował o pozytywnej opinii komisji. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego 

Centrum Medycznego w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  
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Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/147/2020 w sprawie 

zatwierdzenia Programu Naprawczego Nowodworskiego Centrum Medycznego w Nowym 

Dworze Mazowieckim. 

5) uchwalenia programu współpracy powiatu nowodworskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021 – zał. nr 7 do 

uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy powiatu nowodworskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  



9 

 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/148/2020 w sprawie uchwalenia 

programu współpracy powiatu nowodworskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021; 

6) zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych  - zał. nr 8 do protokołu; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski - przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych i Rozwoju poinformował 

o pozytywnej opinii komisji, co do przedłożonego projektu uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław 

Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 



10 

 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/149/2020 w sprawie zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

7) rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Dworze 

Mazowieckim - zał. nr 9 do protokołu; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Torbus – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że 

komisja rozpatrzyła skargę, uznała, że skarga jest bezzasadna. Dodał, że w dniu dzisiejszym 

Biuro Rady przekazało pismo Wojewody Mazowieckiego, do którego Skarżący również złożył 

skargę, wojewoda uznał ją za bezzasadną. 

- Katarzyna Kręźlewicz - zadała pytanie dlaczego Wojewoda zajmował stanowisko w sprawie 

skargi?  

- Mariusz Torbus - stwierdził, że Skarżący skargę przesłał również do Wojewody. 

- Przewodniczący Rady - dodał, że odpowiedź, do wiadomości, otrzymał Powiatowy Urząd 

Pracy, który z kolei przekazał do Rady. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Nowym Dworze Mazowieckim. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew Niezabitowski, Monika 
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Nojbert, Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, 

Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kapałka, Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/150/2020 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Dworze 

Mazowieckim. 

8) rozpatrzenia petycji - zał. nr 10 do protokołu; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Mariusz Torbus – przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że 

komisja uznała, że petycja w sprawie podjęcia uchwały intencyjne sprzeciwiającej się 

podziałowi Województwa Mazowieckiego zasługuje na uwzględnienie. W związku z tym 

został zaproponowany również projekt uchwały w sprawie zachowania integralności 

Województwa Mazowieckiego. 

- Katarzyna Kręźlewicz - pytanie do Przewodniczącego Komisji czy była dyskusja wśród 

Radnych, czy przyjęli to jednomyślnie? 

Mariusz Torbus - przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że 

wszyscy Radni przyjęli jednogłośnie taką propozycję. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (16) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, 

Grzegorz Paczewski, Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz 

Torbus, Mariusz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Niezabitowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/151/2020 w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

9.zachowania integralności Województwa Mazowieckiego - zał. nr 11 do protokołu; 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt uchwały został przygotowany w związku 

z pozytywnym rozpatrzeniem petycji w tej sprawie przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

- Katarzyna Kręźlewicz - jest za podjęciem zaproponowanej uchwały, wiele innych 

samorządów podjęło analogiczne uchwały. Podział Województwa jest szkodliwy, co szeroko 

było uzasadniane. Ma prośbę, aby Radni, którzy zamierzają wstrzymać się od głosu lub być 

przeciw, uzasadnili swoją decyzję.  

- Przewodniczący Rady - stwierdził , że głosowanie jest indywidualną sprawą każdego 

Radnego, nie ma wymogu uzasadniania, nie udzieli Radnym głosu, żeby tłumaczyli się 

dlaczego tak, a nie inaczej głosują. 

- Katarzyna Kręźlewicz - dodała, że jest to jej prośba o takie głosy, jeśli będą, w dyskusji nad 

uchwałą.  
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- Przewodniczący Rady - powtórzył, że nie udzieli głosu, aby Radny tłumaczył się ze swojego 

stanowiska i tego jak będzie głosował. W głosowaniu wyraża swoje stanowisko, jest za, 

przeciw lub się wstrzymuje. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Paweł Calak, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, Katarzyna Kręźlewicz, 

Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, 

Adam Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Niezabitowski  

BRAK GŁOSU (2) 

Elżbieta Kapałka, Jan Serwatka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Szafrański  

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr XXII/152/2020 w sprawie 

zachowania integralności Województwa Mazowieckiego. 

Karty głosowań imiennych zał. nr 12 do protokołu. 

5. Sprawozdanie z pracy Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Dworze 

Mazowieckim za rok szkolny 2019/2020 - zał. nr 13 do protokołu. 

W dyskusji udział wzięli: 
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- Adam Szatkowski - przewodniczący komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych 

poinformował, że sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu komisji. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada sprawozdanie przyjęła. 

6. Informacja w sprawie realizacji zadań przez Wydział Komunikacji i Transportu.- zał. nr 14 

do protokołu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Tabęcki - przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego poinformował, że komisja nie wniosła uwag do przedłożonej 

informacji. 

- Elżbieta Kapałka - jaka jest różnica w przychodach za usługi realizowane przez Wydział 

Komunikacji i Transportu w porównaniu z  ubiegłym rokiem? 

- Ewa Kałuzińska - skarbnik - na dzień 30 września jest wpływów mniej o około 400.000zł 

(rejestracja samochodów, wydawanie praw jazdy).  

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada sprawozdanie przyjęła. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o analizie oświadczeń majątkowych. 

- Przewodniczący Rady - poinformował, że analizując oświadczenia majątkowe Radnych 

zwrócił uwagę na nieprawidłowości, natomiast Urząd Skarbowy nie wykazał uwag, zapewne 

ma dostęp do większej ilości danych. Przewodniczący Rady dodał, że błędy w oświadczeniach 

majątkowych (7 Radnych), na które zwrócił uwagę są nie skutkują podjęciem żadnych 

działań. Wykazane uchybienia są niewielkie, nie miały wpływu na ogólną ocenę poprawności 

wypełnienia oświadczeń majątkowych. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że oświadczenie majątkowe 

Przewodniczącego Rady i Starosty zostały złożone w komplecie, wynik analizy oświadczeń 

bez uwag, o czym Wojewoda informuje w swoim piśmie do Rady. 

8. Informacja Starosty o analizie oświadczeń majątkowych. 

- Krzysztof Kapusta - starosta - wszystkie osoby (38) zobowiązane do złożenia oświadczenia 

majątkowego staroście, wywiązały się z tego obowiązku. W wyniku analizy nie stwierdzono 

naruszeń zakazów wynikających z Ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ograniczeniu 



15 

 

prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne, nie było 

również istotnych rozbieżności w oświadczeniach majątkowych w porównaniu do lat 

ubiegłych, nie wystąpiły zatajenia lub podania nieprawdy. Nie podjęto żadnych działań 

w związku z nieprawidłowościami, gdyż nie było żadnych istotnych. 

9. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka - w sprawozdaniu jest informacja o wymianie podłóg w Liceum 

Ogólnokształcącym w Nowym Dworze Mazowieckim, pani Dyrektor wielokrotnie prosiła 

o wymianę tych podłóg, Powiatowy Inspektor Sanitarny również nakazał wymianę podłóg. 

Bardzo prosi o Zarząd, aby podłogi zostały wymienione jak najszybciej.  

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady stwierdził, ze sprawozdanie z pracy 

Zarządu zostało przyjęte. 

10. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 

11.Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka - pytanie do Zarządu w związku z epidemią coronawirusa, pracą szkół, 

nauczaniem zdalnym. W szkołach Dyrektorzy czynią starania aby prowadzona nauka była na 

jak najwyższym poziomie. Środki, którymi dysponują Dyrektorzy są niewielkie, czy Zarząd 

Powiatu rozważa finansowe wsparcie placówek. 

- Krzysztof Kapusta - starosta - Zarządowi bardzo zależy, aby ten trudny okres dla edukacji 

przejść w sposób możliwe dobry, widzi, że jest taka potrzeba, zostanie przeanalizowane 

zapotrzebowanie i zostaną podjęte konkretne decyzje. 

- Anna Małecka - czy powstanie pracownia informatyczna w Technikum w Nasielsku? 

- Krzysztof Kapusta - starosta - szkoła będzie miała pracownię informatyczną.  

- Katarzyna Kręźlewicz - w sprawie bezpieczeństwa pracowników w Starostwie i Domu 

Pomocy Społecznej, są potwierdzone przypadki wirusa w urzędzie, czy zostały w związku tym 

wdrożone jakieś procedury?  
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- Krzysztof Kapusta - starosta - w jednym w Wydziałów Starostwa zostały stwierdzone trzy 

przypadki covid-19, pracownicy którzy mieli kontakt z tymi osobami zostały poddane 

kwarantannie. Natomiast wobec osób, które ewentualnie miały kontakt zostały 

przeprowadzone testy, jutro powinny być wyniki. Wszystkie miejsca pracy w Starostwie 

zostały zdezynfekowane, zostały wprowadzone procedury konieczności przebywania 

w maseczkach, ma nadzieję, że uda się panować nad sytuacją. Odnośnie sytuacji w Domu 

Pomocy Społecznej o niczym niepokojącym obecnie nie wie. 

- Elżbieta Kapałka - przekazała prośbę od mieszkańców o uporządkowanie pobocza drogi 

Polesie-Nowiny, zakrzaczenia nie zostały w całości wycięte. Następnie zadała pytanie: na ile 

jest opóźnione przekazywanie informacji przez Sanepid do osób, które miały kontakt z 

zakażonym i powinny być w kwarantannie? Czy Starosta planuje oddelegować pracowników, 

którzy mają mniej obowiązków w związku z zamknięciem urzędu, do pracy w Sanepidzie? 

Kolejne pytanie dotyczy Zespołu Szkół Zawodowych nr 1, jak szkoła radzi sobie z organizacją 

zajęć praktycznych w szkole? 

- Krzysztof Kapusta - starosta - odnośnie ostatniego pytania poinformował, że nie ma 

żadnych informacji od Dyrekcji odnośnie kłopotów z praktykami. Odnośnie współpracy 

z Sanepidem poinformował, że zostały oddelegowane dwie osoby do pracy w Sanepidzie. 

- Paweł Calak - wicestarosta - przyjrzą się zakrzaczeniu przy drodze Polesie-Nowiny.  

- Elżbieta Kapałka - odnośnie zajęć w szkole interesują ją nie tylko praktyki poza szkoła, ale 

zajęcia praktyczne na terenie szkoły lub ćwiczenia przygotowujące do zawodu. Odnośnie 

oddelegowania pracowników Starostwa do pracy w Sanepidzie: czy oddelegowano tylko 

dwie osoby? Skala zarażeń jest duża i duże opóźnienia w informowaniu o kwarantannie. 

- Krzysztof Kapusta - starosta - odnośnie liczby osób oddelegowanych do Sanepidu, 

poinformował, że zapotrzebowanie ocenił Dyrektor Sanepidu. 

- Anna Małecka - przypomniała, że trwa głosowanie do budżetu obywatelskiego Mazowsza, 

zgłosiła swój projekt doświetlenia przejść dla pieszych na ulicy Wojska Polskiego w Nowym 

Dworze Mazowieckim. Każdy głos się liczy, dziękuje kilku Radnym za wsparcie, bardzo prosi 

innych o poparcie i zagłosowanie. 
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- Krzysztof Kapusta - starosta - ma informację, że w dniu dzisiejszym obraduje Sejmik 

Mazowsza, omawiana jest kwestia sytuacji w szpitalach na Mazowszu. Rozmawiał z Radnymi 

Sejmiku, informował jaka jest sytuacja w Powiecie Nowodworskim i naszym szpitalu. 

- Innych głosów nie zabrano.  

9. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 0957 zamknął obrady XXII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

Zdzisław Szmytkowski 

 
Przygotował(a): Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


